
 

 

SKUPŠTINA / ASSEMBLEA 
Odbor za društvene djelatnosti 
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KLASA/CLASSE: 021-04/22-07/12 
URBROJ/N.PROT: 2163-01-01/3-22-02 
Pazin, 27. listopada 2022. 

 

ZAPISNIK 
 

sa 5. sjednice Odbora za društvene djelatnosti Skupštine Istarske županije održane dana 
27. listopada 2022. godine s početkom u 09,00 sati putem online – video konferencije. 
 
Sjednici prisustvuju: predsjednik Davor Komar, Đina Šverko, Marianna Jelicich Buić, Bruno 
Stermotić, Zdenko Pliško, Tatjana Tomaić i Ivan Iskra. 
 
Osim članova Odbora sjednici prisustvuju: Barbara Škreblin Borovčak – pročelnica Upravnog 
odjela za proračun i financije, Vladimir Torbica - pročelnik Upravnog odjela za kulturu i 
zavičajnost, Patricia Percan - pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku 
kulturu, Gordana Antić dr. med.  dr. med. - pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu 
skrb Istarske županije, Melita Ferenčić – pomoćnica pročelnice Stručne službe Skupštine 
Istarske županije, ravnatelj Specijalne bolnice za ortopediju i rehabilitaciju “Martin Horvat” 
Rovinj-Rovigno doc. dr. sc. Marinko Rade, ravnateljica Opće bolnice Pula doc. dr. sc. Irena 
Hrstić, ravnatelj Istarskih domova zdravlja Ante Ivančić dr. med., ravnatelj Zavoda za javno 
zdravstvo Istarske županije Aleksandar Stojanović dr. med. i ravnateljica Istarskih ljekarni 
Ivana Živković  
 
Sjednicu otvara predsjednik Odbora Davor Komar, pozdravlja prisutne, konstatira kvorum i 
predlaže sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

 
1. Prijedlog Proračuna za 2023. godinu i projekcije za 2024. i 2025. godinu – I čitanje 
2. Prijedlog Odluke o stjecanju prava vlasništva bez naknade -  darovanjem u korist 

Istarske županije nekretnine k.č. br. 632/2  k.o. Pula  u vlasništvu Opće bolnice Pula 
3. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Istarske županije za 2023. godinu 
4. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o proširenju djelatnosti Nastavnog 

zavoda za hitnu medicinu Istarske županije 
5. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Opće bolnice 

Pula - Ospedale Generale di Pola za 2021. godinu 
6. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Specijalne 

bolnice za ortopediju i rehabilitaciju "Martin Horvat" Rovinj-Rovigno - Ospedale 
specialistico per l´ortopedia e la riabilitazione "Martin Horvat" Rovinj-Rovigno za 2021. 
godinu 

7. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Nastavnog 
zavoda za javno zdravstvo Istarske županije - Istituto formativo di sanità pubblica della 
regione Istriana za 2021. godinu 



                                                             
 

8. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Nastavnog 
zavoda za hitnu medicinu Istarske županije - Istituto formativo per la medicina 
d´urgenza della regione Istriana za 2021. godinu 

9. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Istarskih 
domova zdravlja - Case della salute dell`Istria za 2021. godinu 

10. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Istarskih 
ljekarni – Farmacie Istriane za 2021. godinu 

11.  
a. Prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Statutarnu odluku o 

izmjenama i dopunama Statuta IKA-e-Istarske kulturne agencije- Agenzia 
culturale Istriana 

b. Prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Statutarnu odluku o 
izmjenama i dopunama Statuta Etnografskog Muzeja Istre - Museo etnografico 
dell'Istria 

c. Prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Statutarnu odluku o 
izmjenama i dopunama Statuta Muzeja suvremene umjetnosti Istre-Museo 
d'arte contemporanea dell'istria 

d. Prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Statutarnu odluku o 
izmjenama i dopunama Povijesnog i pomorskog muzeja Istre-Museo storico e 
navale dell'Istria 

12. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Ljekarni Vanja Lisjak za promjenu prostora 
obavljanja javne zdravstvene službe – ljekarnička djelatnost 

13. Prijedlog Odluke o osnivanju kulturnih vijeća Istarske županije  
14.  

a. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta OŠ Jure Filipovića Barban 

b. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Vladimir Gortan Žminj 

15. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 
dopunama Statuta Medicinske škole Pula 

16. Razno 
 
Jednoglasno se usvaja predloženi dnevni red. 

 

Ad-1. 

Prijedlog Proračuna za 2023. godinu i projekcije za 2024. i 2025. godinu – I čitanje 

 
Barbara Škreblin Borovčak uz pomoć Power point prezentacije obrazlaže predmetnu točku.  
Navodi kako je glavna novina proračuna za 2023. godinu iskazivanje vrijednosti u eurima, 
budući da s 1. siječnja 2023. godine euro postaje službena valuta Republike Hrvatske. 
Pojašnjava i kako novi zakonski okvir planiranja proračuna nalaže da se proračun donosi na 
drugoj razini ekonomske klasifikacije te se u obrazloženjima stavlja veći naglasak na 
pokazatelje uspješnosti koji su vezani uz ciljeve, prioritete i mjere strateškog Provedbenog 
programa IŽ za razdoblje 2022. – 2025. godine. Na taj se način fokus preusmjerava s pitanja 
„kako će se provoditi programi i aktivnosti“ na „što će se provoditi i s kojim ciljem“.  
Ističe kako Prijedlog proračuna Istarske županije za 2023. godinu iznosi 244 milijuna eura. Od 
planiranog iznosa na dio koji provode tijela Istarske županije odlazi 54,4 milijuna, odnosno 



                                                             
 

22,3%, dok na dio koji provode proračunski korisnici ide 189,6 milijuna eura, odnosno 77,7% 
ukupnog proračuna.  
 
Mr. sc. Tatjana Tomaić postavlja pitanje nije li izmjenama zakona Županija obvezna iskazivati 
proračun na 4. razini.  
 
Barbara Škreblin Borovčak odgovara kako je za donošenje proračuna na Skupštini Istarske 
županije zakonska obveza iskazivanje na drugoj razini. Iz tog je razloga materijal u takvom 
obliku dostavljen i vijećnicima Skupštine. Na njihovo traženje proračun se može dostaviti 
vijećnicima i na 4. razini, izražen u kunama, eurima ili oboje, samo moli da se definira i odredi 
rok do kada.  
Mr. sc. Tatjana Tomaić postavlja pitanje da li je takva praksa bila i prethodne godine?  
 
Barbara Škreblin Borovčak odgovara kako prethodne godine nije postojala takva praksa, prije 
je bila obveza usvajanja na trećoj razini. Ova novina je usklađivanje sa Zakonom o proračunu 
(NN 144/21) koji je stupio na snagu 01. 01. ove godine.  
 
Mr. sc. Tatjana Tomaić smatra kako zakon govori drugačije te moli pročelnicu da joj dostavi 
točan članak zakona koji regulira tu tematiku.  
 
Barbara Škreblin Borovčak odgovara kako će joj mailom dostaviti odgovor na traženo pitanje, 
te kako joj može dostaviti i prijedlog proračuna na 4. razini ukoliko je potrebno.  
 
Mr. sc. Tatjana Tomaić navodi kako joj je za početak dovoljno da dobije članak zakona koji 
regulira tu tematiku. 
 
Nakon rasprave Odbor za društvene djelatnosti JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
 

Podržava se Prijedlog Proračuna za 2023. godinu i projekcije za 2024. i 2025. godinu u I. 
čitanju, te se upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje. 
 
 

Ad-2. 
Prijedlog Odluke o stjecanju prava vlasništva bez naknade - darovanjem u korist 

Istarske županije nekretnine k.č. br. 632/2  k.o. Pula u vlasništvu Opće bolnice Pula 
 

Gordana Antić obrazlaže predmetnu točku. Navodi kako je Istarska županija dopisom Župana 
od 29. srpnja 2022. podnijela Općoj bolnici Pula zamolbu za prijenosom Istarskoj županiji u 
vlasništvo nekretnine na k.č.br. 632/2 k.o. Pula, bez naknade. U zamolbi se navodi kako bi 
Istarska županija koristila nekretninu za potrebe zdravstvenih ustanova čiji je osnivač Istarska 
županija i u svrhu pružanja javne zdravstvene zaštite u Istarskoj županiji.  
Na predmetnoj nekretnini nalazi se tzv. Zgrada stare hitne/citologije odnosno bivše Poliklinike, 
na adresi Zagrebačka 30, Pula. Dio predmetne zgrade se prethodno više godina koristio za 
potrebe rada Nastavnog zavoda za hitnu medicinu Istarske županije, Uprave i Ispostave Pula. 
Također je dio etaže prizemlja navedene zgrade, površine 130 m2, u naravi dio prostora u 
kojima je bio smješten Odjel za transfuzijsku medicinu, dan na korištenje Istarskim domovima 
zdravlja.  
Upravno vijeće Opće bolnice Pula donijelo je odluku u kojoj navodi kako se nekretnina u 
vlasništvu Opće bolnice Pula, u naravi zgrada bivše Poliklinike, prenosi u vlasništvo Istarske 
županije, bez naknade. 



                                                             
 

Mr. sc. Tatjana Tomaić postavlja pitanje koja je svrha izdvajanja i poklanjanja nekretnine u 
vlasništvu Opće bolnice Pula, bez ikakve naknade. Navodi da je bila protiv toga i kada se 
slična odluka donosila u korist veleučilišta.  
 
Gordana Antić odgovara kako je Istarska županija osnivač Opće bolnice Pula. Ovako bi 
postala i vlasnikom zgrade te bi na taj način mogla aplicirati na projekte Europske unije za 
sredstva za obnovu same zgrade.  
 
Mr. sc. Tatjana Tomaić smatra da navedeno nije u redu. Postavlja pitanje ima li prijenos 
vlasništva veze s predviđenim prelaskom bolnica u ingerenciju države. Smatra kako je, u 
svjetlu trenutne situacije u zdravstvu i nedostatka zdravstvenog kadra, moguće bolje iskoristiti 
nekretnine u vlasništvu Opće bolnice. Predlaže primjerice korištenje prostora za smještaj 
zdravstvenog kadra koji je već godinama deficitaran. 
 
Gordana Antić odgovara da se radi u prostoru u kojem su trenutno smještene druge 
zdravstvene ustanove. Ne radi se o prostoru adekvatnom za smještaj ljudi, već za rad 
zdravstvenih ustanova.  
 
Odbor, nakon rasprave, sa 6 glasova ZA i jednim glasom PROTIV, donosi 
 

ZAKLJUČAK 
 

Podržava se Prijedlog Odluke o stjecanju prava vlasništva bez naknade -  darovanjem u korist 
Istarske županije nekretnine k.č. br. 632/2  k.o. Pula  u vlasništvu Opće bolnice Pula, te se 
upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje.  
 
 

Ad-3. 
Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Istarske županije za 2023. godinu 

 
Vladimir Torbica uvodno obrazlaže predmetnu točku. Između ostalog navodi da je prijedlog 
Programa sačinjen sukladno novom Zakonu o kulturnim vijećima i financiranju javnih potreba 
u kulturi koji je stupio na snagu dana 26. srpnja 2022. godine. Programom se utvrđuju 
djelatnosti i područja u kulturi od interesa za Istarsku županiju kao što su zaštita očuvanja i 
održivog upravljanja kulturnom baštinom, muzejske djelatnosti, književnosti, nakladničke, 
knjižničke i knjižarske djelatnosti, audiovizualne djelatnosti, dramske i plesne umjetnosti, 
glazbene i glazbeno-scenske kulture i ostale djelatnosti navedene u članku 1. Programa. 
Sredstva se osiguravaju u Proračunu za 2023. godinu. Nakon Javnog poziva i valoriziranja 
projekata od strane komisija, Župan će donijeti odluku o dodjeli sredstava. 
 
Odbor, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
 
Podržava se Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Istarske županije za 2023. godinu, te 
se upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje. 
 

Ad-4. 
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o proširenju djelatnosti Nastavnog 

zavoda za hitnu medicinu Istarske županije 



                                                             
 

Gordana Antić obrazlaže predmetnu točku. U cilju učinkovitije zdravstvene usluge te 
racionalizacije i bolje koordinacije rada u primarnoj zdravstvenoj zaštiti, ovom odlukom 
predlaže se stvoriti preduvjete kako bi se sanitetski prijevoz, koji se do sada u Istarskoj županiji 
obavlja u sklopu Istarskih domova zdravlja, od 1. siječnja ugovorio u Nastavnom zavodu za 
hitnu medicinu Istarske županije. 
Postojeći Zakon o zdravstvenoj zaštiti dozvoljava, a najavljeni novi Zakon o zdravstvenoj 
zaštiti, obvezuje organizaciju sanitetskog prijevoza unutar regionalnog Zavoda za hitnu 
medicinu. Veliki dio županija i do sada radi na taj način.  
 
Odbor, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
 
Podržava se Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o proširenju djelatnosti 
Nastavnog zavoda za hitnu medicinu Istarske županije, te se isti upućuje Skupštini Istarske 
županije na razmatranje i usvajanje. 
 
 

Ad-5. 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Opće 

bolnice Pula - Ospedale Generale di Pola za 2021. godinu 
 

Ravnateljica doc. dr. sc. Irena Hrstić ukratko obrazlaže izvješće za 2021. godinu. Između 
ostalog navodi pozitivan financijski rezultat bolnice od 99 milijuna kuna u plusu. Što se tiče 
broja zaposlenih, on je isti kao na prošlogodišnjoj razini, značajan je broj mladih doktora na 
specijalizaciji. Navodi kako se na pandemiju Covida neće posebno osvrtati s obzirom da je 
javnost sa situacijom upoznata. Na kraju zaključuje da je usprkos svim objektivnim 
preprekama medicinsko izvršenje kao i HZZO-u fakturirana realizacija i stacionara i poliklinike 
jedna od najboljih u posljednjih 5 godina i tek nešto ispod realizacije iz 2015. godine. 
Financijsko poslovanje stabilizirano je nastavkom unutarnje reorganizacije rada, mijenjanjem 
radnih procesa a najviše namjenskim uplatama iz državnog proračuna. 
 
Odbor, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
 
Podržava se Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Opće 
bolnice Pula - Ospedale Generale di Pola za 2021. godinu, te se upućuje Skupštini Istarske 
županije na razmatranje i usvajanje. 
 
 

Ad-6. 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Specijalne 

bolnice za ortopediju i rehabilitaciju "Martin Horvat" Rovinj-Rovigno - Ospedale 
specialistico per l´ortopedia e la riabilitazione "Martin Horvat" Rovinj-Rovigno za 

2021. godinu 
 
Ravnatelj doc. dr. sc. Marinko Rade obrazlaže predmetnu točku. Između ostalog navodi kako 
je i ove godine Specijalna bolnica za ortopediju i rehabilitaciju "Martin Horvat" Rovinj-Rovigno 
poslovala „u plusu“. U 2021. godini vlastiti prihodi ustanove premašili su prošlogodišnje za 
6,187,255 kuna. Pohvaljuje i rad kolega uz čiju je pomoć izvršena kontrola rashoda poslovanja 
te su uspjeli ostvariti dodatne uštede i ispraviti pogrešno fakturirane račune . Ipak, povećanje 



                                                             
 

prihoda iz poslovanja neminovno donosi i neku određenu razinu rashoda. Dodaje da oko 80% 
troškova Ustanove čine troškovi za plaće zaposlenika. Dodatan teret im predstavljaju tužbe 
radnika za pravo na uvećanje osnovice za izračun plaće, gdje nije prihvaćena njihova sugestija 
nagodbe radnicima, pa će sada po gubitku spora biti potrebno isplatiti veće novčane iznose.  
 
Odbor, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
 
Podržava se Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju 
Specijalne bolnice za ortopediju i rehabilitaciju "Martin Horvat" Rovinj-Rovigno - Ospedale 
specialistico per l´ortopedia e la riabilitazione "Martin Horvat" Rovinj-Rovigno za 2021. godinu, 
te se isti upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje. 
 
 

Ad-7. 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Nastavnog 

zavoda za javno zdravstvo Istarske županije - Istituto formativo di sanità pubblica 
della regione Istriana za 2021. godinu 

 
Ravnatelj Aleksandar Stojanović, dr. med obrazlaže predmetnu točku. Između ostalog navodi 
kako su u 2021. godini ostvareni prihodi od 95,23 milijuna kuna i rashodi od 82,41 milijuna što 
je rezultiralo viškom od 12,82 milijuna kuna. Pojašnjava kako se radi o 34,5% većim ukupnim 
prihodima u odnosu na isto razdoblje prošle godine. Prema učešću u ostvarenim ukupnim 
prihodima, prihod od HZZO čini 42%, prihod od proračuna 7;5%, a prihod od tržišta i ostali 
prihodi čine 50,5%. Ističe kako je ostvarenje većih prihoda za 2021. godinu rezultat većih 
prihoda od pružanja usluga testiranja na COVID–19.  
Dodaje kako je Ustanova nastavila i s organizacijom svakodnevnih poslova u uvjetima 
pandemije COVID-19, te osigurala dostupnost zdravstvene zaštite. U ustanovi su svoje usluge 
besplatno nastavili pružati i Savjetovalište za prehranu, Savjetovalište za spolno i 
reproduktivno zdravlje mladih i Savjetovalište za HIV. 
 
Odbor, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
 
Podržava se Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju 
Nastavnog zavoda za javno zdravstvo Istarske županije - Istituto formativo di sanità pubblica 
della regione Istriana za 2021. godinu, te se isti upućuje Skupštini Istarske županije na 
razmatranje i usvajanje. 
 
 

Ad-8. 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Nastavnog 

zavoda za hitnu medicinu Istarske županije - Istituto formativo per la medicina 
d´urgenza della regione Istriana za 2021. godinu 

 
Pročelnica i bivša ravnateljica Zavoda Gordana Antić obrazlaže predmetnu točku. Ističe kako 
Nastavni zavod za hitnu medicinu Istarske županije svoje prihode ostvaruje na osnovi 
pruženih usluga, odnosno ostvarenog programa rada. Najznačajniju stavku u ukupnom 
prihodu Zavoda predstavlja prihod od HZZO-a. Navedeni su prihodi u 2021. godini ostvareni 
u iznosu od 39,83 milijuna kuna i predstavljaju 63,14% ukupno ostvarenih prihoda. Prihodi iz 



                                                             
 

proračuna ostvareni su u iznosu od 8,9 milijuna kuna, te predstavljaju 16,60% od ukupno 
ostvarenih prihoda. Osim navedenih ostvareni su i prihodi od ostalih korisnika u iznosu od 
3,13 milijuna kuna. Što se izdataka tiče ukupna izdvajanja za zaposlene u 2021. godini čine 
76,63% ukupnog prihoda. Kao problem ističe to što sufinanciranje nad standarda ne pokriva 
realne troškove. Naglašava potrebu ulaganja Nastavnog zavoda za hitnu medicinu u svoj 
vozni park za koji se trenutno izdvajaju novčana sredstva iz decentraliziranih sredstava.  

 
Odbor, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
 
Podržava se Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju 
Nastavnog zavoda za hitnu medicinu Istarske županije - Istituto formativo per la medicina 
d´urgenza della regione Istriana za 2021. godinu, te se isti upućuje Skupštini Istarske županije 
na razmatranje i usvajanje. 
 

Ad-9. 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Istarskih 

domova zdravlja - Case della salute dell`Istria za 2021. godinu 
 
Ravnatelj Ante Ivančić dr. med obrazlaže predmetnu točku. Navodi kako je za njih prethodna 
godina bila obilježena pandemijom virusa COVID-19. Ističe kako su u 2021. godini Istarski 
domovi zdravlja bili nositeljima cijepljenja u Istarskoj županiji, od uspostave cjepnih punktova 
na području svih ispostava, a izvan ordinacija doktora obiteljske medicine, na dalje. Pritom su 
organizirali i proveli oko 90% postupaka cijepljenja u Istarskoj županiji, a provodili su i 
testiranja (BAT), te uzimanja brisova radi PCR testiranja.  
Između ostalog dodaje i kako su uspostavili vlastiti informatički sustav za prijavu i naručivanje 
pacijenata kada je onaj na državnoj razini zakazao.  
 
Odbor, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
 
Podržava se Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Istarskih 
domova zdravlja - Case della salute dell`Istria za 2021. godinu, te se isti upućuje Skupštini 
Istarske županije na razmatranje i usvajanje. 
 
 

Ad-10. 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Istarskih 

ljekarni – Farmacie Istriane za 2021. godinu 
 

Ravnateljica Ivanka Živković obrazlaže predmetnu točku. Ističe kako su Istarske ljekarne u 
2021. godini ostvarile ukupne prihode od 90,16 milijuna kuna te ukupne rashode od 88,88 
milijuna čime je ostvaren višak prihoda nad ostvarenim rashodima u iznosu od 1,27 milijuna 
na što je plaćen porez na dobit. Unatoč otežanim uvjetima rada zbog pandemije virusa 
COVID-19 programski ciljevi ustanove su ostvareni.  
 
Odbor, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
 



                                                             
 

Podržava se Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Istarskih 
ljekarni – Farmacie Istriane za 2021. godinu, te se isti upućuje Skupštini Istarske županije na 
razmatranje i usvajanje. 
 
 

Ad-11. 
a. Prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Statutarnu odluku o 
izmjenama i dopunama Statuta IKA-e-Istarske kulturne agencije- Agenzia culturale 

Istriana 
b. Prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Statutarnu odluku o 

izmjenama i dopunama Statuta Etnografskog Muzeja Istre - Museo etnografico 
dell'Istria 

c. Prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Statutarnu odluku o 
izmjenama i dopunama Statuta Muzeja suvremene umjetnosti Istre-Museo d'arte 

contemporanea dell'istria 
d. Prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Statutarnu odluku o 

izmjenama i dopunama Povijesnog i pomorskog muzeja Istre-Museo storico e navale 
dell'Istria 

 
Vladimir Torbica obrazlaže predmetnu točku. Naglašava kako se radi o usklađivanju sa  
Zakonom o kulturnim vijećima i financiranju javnih potreba o kulturi koji je stupio na snagu 
dana 26. srpnja 2022. godine, a između ostaloga sadrži i odredbe o osnivanju i upravljanju 
javnim ustanovama u kulturi.  
 
Odbor za društvene djelatnosti bez rasprave JEDNOGLASNO donosi 
 

a) ZAKLJUČAK 
 
Podržava se Prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Statutarnu odluku o 
izmjenama i dopunama Statuta IKA-e-Istarske kulturne agencije- Agenzia culturale Istriana, te 
se isti upućuju Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje. 
 

b) ZAKLJUČAK 
 
Podržava se Prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Statutarnu odluku o 
izmjenama i dopunama Statuta Etnografskog Muzeja Istre - Museo etnografico dell'Istria, te 
se isti upućuju Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje. 
 

c) ZAKLJUČAK 
Podržava se Prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Statutarnu odluku o 
izmjenama i dopunama Statuta Muzeja suvremene umjetnosti Istre-Museo d'arte 
contemporanea dell'istria, te se isti upućuju Skupštini Istarske županije na razmatranje i 
usvajanje. 
 

d) ZAKLJUČAK 
Podržava se Prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Statutarnu odluku o 
izmjenama i dopunama Povijesnog i pomorskog muzeja Istre-Museo storico e navale 
dell'Istria, te se isti upućuju Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje. 
 

Ad-12. 
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Ljekarni Vanja Lisjak za promjenu prostora 

obavljanja javne zdravstvene službe – ljekarnička djelatnost 



                                                             
 

 
Gordana Antić obrazlaže predmetnu točku. Između ostalog navodi kako je Vanja Lisjak 
podnijela zamolbu za izdavanjem suglasnosti za promjenu adrese svoje ordinacije u novi 
prostor na adresi Mutilska 115, Pula. Prednosti novog prostora su dostupnost pješacima, 
automobilima i osobama s invaliditetom, implementiranje nove opreme i time znatno 
poboljšanje usluge, dostupnost prigradskim naseljima. Navodi i kako će preseljenje omogućiti 
dodatno zapošljavanje djelatnika i znatno poboljšanje usluge za pacijente, a udaljenost od 
Opće bolnice Pula ostaje ista. 
 
Odbor, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
 
Podržava se Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Ljekarni Vanja Lisjak za promjenu 
prostora obavljanja javne zdravstvene službe – ljekarnička djelatnost, te se isti upućuje 
Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje. 
 
 

Ad-13. 
Prijedlog Odluke o osnivanju kulturnih vijeća Istarske županije 

 
Vladimir Torbica obrazlaže predmetnu točku. Ističe kako se donošenjem nove Odluke o 
osnivanju kulturnih vijeća Istarske županije taj opći akt usklađuje s novim Zakonom o kulturnim 
vijećima i financiranju javnih potreba u kulturi koji je stupio na snagu dana 26. srpnja 2022. 
godine.  
 
Odbor, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
 
Podržava se Prijedlog Odluke o osnivanju kulturnih vijeća Istarske županije, te se isti upućuje 
Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje. 
 
 

Ad-14. 
a. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 

izmjenama i dopunama Statuta OŠ Jure Filipovića Barban 
b. Prijedlog Odluku o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 

izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Vladimir Gortan Žminj 
 

Patricija Percan obrazlaže predmetnu točku. Pojašnjava kako do izmjena i dopuna odredbi 
Statuta treba doći iz razloga usklađivanja sa Zakonom o odgoju i obrazovanju u osnovnoj i 
srednjoj školi. 
 
Odbor, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi 
 

a) ZAKLJUČAK 
 
Podržava se Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta OŠ Jure Filipovića Barban, te se isti upućuje Skupštini Istarske 
županije na razmatranje i usvajanje. 
 



                                                             
 

b) ZAKLJUČAK 
 

Podržava se Prijedlog Odluku o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Vladimir Gortan Žminj, te se isti upućuje 
Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje. 
 
 

Ad-15. 
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 

dopunama Statuta Medicinske škole Pula 
 
Patricia Percan obrazlaže predmetnu točku. Između ostalog navodi kako do izmjena i dopuna 
odredbi Statuta treba doći iz razloga što je Skupština Istarske županije donijela Odluku o 
promjeni sjedišta Medicinske škole Pula, s obzirom da se, po izgradnji nove zgrade 
Medicinske škole Pula, Medicinska škola Pula s lokacije Zagrebačka 30 preselila na novu 
lokaciju Rižanske skupštine 2. S obzirom da je riječ o promjeni sjedišta, Škola je dužna izvršiti 
izmjene Statuta. Škola također uvodi na korištenje još jedan pečat okruglog oblika, za potrebe 
redovitog administrativnog i financijskog poslovanja. 
 
Odbor, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
 
Podržava se Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Medicinske škole Pula, te se isti upućuje Skupštini Istarske 
županije na razmatranje i usvajanje. 
 
 

Ad-16. 
Razno 

 
Davor Komar navodi kako je Upravni odjel za zdravstvo i socijalnu skrb nedavno preselio na 
novu lokaciju, a pristup osobama s invaliditetom je dostupan bivšem uredu državne uprave 
sve do samog lifta, a dalje osobe s invaliditetom nemaju pristup zbog nekoliko stepenica. 
Predlaže osiguranje pristupa osobama s invaliditetom. Smatra da je ono rješivo jednim malim 
zahvatom koji bi se mogao uvrstiti u proračun Istarske županije ili njegov rebalans.  
 
Prisutni vijećnici se slažu s njegovim prijedlogom. 
 
Predsjednik Odbora Davor Komar pozdravlja prisutne i zaključuje sjednicu.  
 
 
Završeno u 10:38 sati. 
 
 
 
Zapisnik vodila: 
Andrea Jelovčić  
 

         Predsjednik Odbora 

 
         Davor Komar 


